
Samenwerkingsverbanden commissievergadering 6 januari 2015

VRK [Algemeen Bestuur en Bestuurscommissie Openbare Veiligheid] + Politie

-          Vrijwilligerspost Haarlem Oost gaat per 1 maart definitief uit dienst en per 1 
januari al uit het dekkingsplan . Het Sociaalplan Vrijwilligers VRK 2012 is van 
toepassing.

-          11 december hebben burgemeester en loco burgemeester Van Haeften 
training VRK bijgewoond.

-          Crisisbestrijdingsplan Schiphol is vastgesteld. Belangrijke wijziging betreft 
i.g.v. vliegtuigongeval  in welke gemeente dan ook  is de BeleidsTeam 
opkomstlocatie de MaximaKazerne Schiphol.

 MRA [Algemeen bestuurlijk] 

Geen vergadering geweest

Schiphol

(waaronder: Commissie Regionaal Overleg / Omgevingsraad i.o. [vh CROS], 
Bestuurlijke Regie [BRS] )

-          De laatste CROS vergadering heeft plaatsgevonden op 12 december. BRS 
vergaderde op 4 december. Aan de orde was o.a. 

-          Bevestiging dat Haarlemmerliede de vertegenwoordiging in het Regioforum 
doet voor haarzelf, maar ook Haarlem, Zandvoort, Bloemendaal en 
Heemstede.

-          CROS en Alderstafel gaan over in OmgevingsRaad Schiphol (ORS) De 
nieuwe bewoners vertegenwoordiger in de OmgevingsRaad Schiphol voor 
onze regio van belang is de heer Gerard Jägers (Polderbaan) en de heer Eef 
Haverkort. Voor de Zwanenburg baan zijn dat mevrouw Ciska Spikker en de 
heer Kees van Ojik

-          Onderzoek van TNO rondom fijnstof is aangekaart. Daarin wordt 
geconstateerd dat het vliegverkeer op Schiphol ,,een aanzienlijke bron’’ van 
ultrafijn stof is. Nader onderzoek is aangekondigd. 

-          Uit nadere studie is gebleken dat er een knelpunt kan ontstaan i.r.t. de 
afspraken ‘normen en handhaving’ bij het bereiken van meer dan 470.000 
vliegbewegingen; regel 4 > gebruik vierde baan. Analyse vindt nu plaats. In 
januari verder vervolg.



-          Spijkerboorbocht afspraken zijn op de agenda gezet door de gemeente 
Haarlemmermeer. In de BRS en op Alderstafel is nog eens bevestigd dat niet 
afgeweken wordt van eerdere afspraken, ondanks wens van 
Haarlemmermeer.

BIO [Bestuurlijke informeel overleg ]

           geen vergadering geweest

Wethouder Westerman 

VRK 
In de bestuurscommissie Publieke Gezondheid zijn o.m. aan de orde geweest:

• Voorbereidingen GGD gezondheidsonderzoek 2015 bij leerlingen basisonderwijs. .
• Eerste reacties GGD gezondheidsonderzoek 2014 bij leerlingen tweede en vierde 

leerjaar voortgezet onderwijs. Zie: persbericht 2-12-2014.
• Financiële situatie VRK

Daarnaast hebben vertegenwoordigers van de GGD een kennismakingsbezoek gebracht aan 
onze gemeente (wethouders & ambtelijke staf).
Het DB/AB van de VRK hield een 24-uursconferentie waarin o.m. aan de orde kwamen: 

• Een werkbezoek aan de marechaussee kazerne op Schiphol
• Lessen te trekken uit incidenten / calamiteiten, zoals ‘het feestje in Haren’
• De veranderingen in de landelijke politie-organisatie.

Daarnaast hield het DB zich o.m. bezig met:    
• Voorbereidingen m.b.t. het opstellen van de Begroting 2016, taakstellingen,gebowuen, 

enz. 
• De brandweerpost Haarlem Oost..

Recreatieschap Spaarnwoude
In het bestuur kwamen o.m. aan de orde: 

• Het Schap in de Tuinen van West en Haarlemmermeer. 
• Juridische stand van zaken (en voortgang) Fort Benoorden Spaarndam na het stoppen 

van de samenwerking met ESBI Bouw. 
• Stand van zaken aantrekken ondernemers natuurbegraafplaats.

Daarnaast is de aandacht o.m. uitgegaan naar het feit dat er veel vergaderoverlap zit tussen het 
DB en de besturen van de Bufferzone, het Metropolitane Landschap, het Masterplan 
Noordzeekanaalgebied en de relatie met Staatsbosbeheer.

Portefeuillehoudersoverleg Volkshuisvesting
Hoofdpunten waren: 

• Opstellen Stappenplan op Weg naar het RAP 2016.
• Overleg met IJmere m.b.t. ontwikkelingen aan de Mientekade.

Portefeuillehoudersoverleg Verkeer en Vervoer
In het overleg Zuid-Kennemerland kwamen m.b.t. onze gemeente ter sprake:

• F200: Haarlem heeft daar nu ook een bedrag voor gereserveerd.



• De NS Kennemerlijn 
• Provinciale aanbestedingen van de OV Taxi en het openbaar busvervoer.
• De zeggenschap over het OV in de Westflank van de MRA: onder provinciale leiding 

of onder de Vervoersautoriteit Amsterdam?
• De verkeersmaatregelen in 2016 m.b.t. tijdelijke sluiting Velsertunnel.

 

Portefeuillehoudersoverleg Economische Zaken
In het verband Zuid-Kennemerland is gesproken over: 

• Het feit dat onze gemeente m.b.t. EZ  niet alleen naar het Westen kijkt, maar ook naar 
andere windrichtingen.  

• EZ en beroepsopleidingen
• Toeristische attracties (in bredere zin dan die in de Binnenduinrand).

Met de lokale ondernemersverenigingen zijn afspraken gemaakt voor vervolgcontacten.  

Paswerk
Bestuurlijk overleg over o.m.:

• Het lopende begroting
• De begrotingen voor volgend jaar en de jaarlijkse afname van het aantal medewerkers 

vanaf begin 2015.
• De komende splitsing tussen Haarlem / Zandvoort enerzijds en Heemstede / 

Bloemendaal & Haarlemmerliede  C.A. betreffende regulieren SWV en 
reintegratietaken.

• Toekomstige locaties voor Paswerk. 

Bestuurlijk Platform NZKG
Het bestuurlijk platform vergaderde o.m. over: 

• Criteria voor het ‘meten’ (voor 2020) of de Amsterdamse haven zo is geïntensiveerd 
dat uitbreiding van het havenareaal op weg naar 2040 nodig is.

• Het pilotproject ‘opstellen van criteria’ (havens van zuidelijk IJmuiden).
• De AYOB (Amsterdam Ymuiden Offshore Board) en nieuwe plannen voor de 

Averijhaven Velsen Noord met als mogelijke konsekwentie: minder tankers naar 
Vopak in het westelijk havengebied Amsterdam.

• Het PIP geluidscontouren Westpoort. 
Op 11 december vond in Amsterdam het Havencongres plaats, waaraan 6 van onze raadsleden 
deelnamen, en waarin met name werd ingegaan op het zoeken naar criteria m.b.t. de haven 
intensivering.

Metropoolregio  
Eind november was er een bijeenkomst voor de portefeuillehouders Westflank MRA, waarin 
o.m. aan de gedeputeerde als een vertegenwoordiger van de onze regio in het bestuur van de 
MRA de volgende aandachtspunten werden meegegeven: 

• stand van zaken SMASH
• stand van zaken openbaar vervoer
• belang van handhaving Groene Bufferzone, o.m. voor het toerisme

Portefeuillehoudersoverleg sociaal domein en iasz



Verscheidene vergaderingen m.b.t. vaststelling beleidsplannen, verordeningen, opzet 
Nieuwsbrief, communicatie, start per 1 januari van het gedecentralsieerd werken, e.d.

Groene Schip
Een stevige vervolg vergadering met Staatsbosbeheer, DLG en Afvalzorg.
Contacten met de provincie t.a.v. afhoudende opstelling Staatsbosbeheer.
  



Dorpshuis Spaarndam
Overleg met enkele gebruikers van het Dorpshuis (bibliotheek, aanbieders pilotproject 2014, 
enz.) en gemeente Haarlem als mede-subsidiegever. . 

Wethouder Van Haeften

Stuurgroep decentralisaties
Er is bestuurlijk overleg geweest met Bureau Jeugdzorg over de afspraken i.v.m. het AMHK 
(samenwerking BJ en Kontext) voor 2015. Het overleg   dat m.n. ging over de 
gewenste/vereiste transformatie naar een nieuwe werkwijze (leidend tot lagere kosten)/de 
bevoorschotting i.c. en over een discussie over verhuiskosten/frictiekosten i.v.m. het 
verhuizen van de BJmedewerkers naar het pand van Kontext  is goed verlopen. 

Afgesproken is dat een mail uitgaat naar ministerie over de samenwerking i.c. (dit om 
“aanwijzing” door het rijk te voorkomen). Ook is afgesproken dat het bedrag aan frictiekosten 
i.v.m. het verhuizen voorgelegd wordt aan de Transitieautoriteit. 

Tot medio december kunnen vrij gevestigden (JeugdGGZ) in aanmerking komen voor een 
contract voor levering van ondersteuning per 2015. Dit vindt plaats via een digitale portal.

Evaluatie Programmamanagement
Na bespreking over de Evaluatie wordt geconcludeerd dat het Programmamanagement per 
1 januari 2015 kan worden beëindigd en dat de werkzaamheden in de reguliere lijn verder 
vorm gegeven kunnen worden. Afgesproken is dat gedurende de eerste zes maanden van 
2015 maandelijks bestuurlijk overleg zal plaatsvinden om de transitie op de voet te kunnen 
volgen.  

STOPOZ
Kwartaalrapportage Q3 is ontvangen.

Portefeuillehoudersoverleg RO
Zie MRA RO

Metropoolregio RO   
Het PRO voor de portefeuillehouders RO vond 3 december plaats. In de bijeenkomst was 
vooral aandacht voor het vervolg Ontwikkelingsbeeld, de organisatie van een nieuw Congres 
eind 2015

M.b.t. verstedelijking en wonen is binnen de MRA vooral aandacht voor de voorbereiding van 
het gesprek met minister Blok in februari 2015. De aandacht gaat uit naar zaken als 
bewegingen in de woningmarkt, monitoring, transformatie en organisch bouwen. Schalkwijk 
Midden staat op de lijst van 17 MRA transitie projecten die onder de aandacht van de 
minister worden gebracht. BZK heeft over Schalkwijk Midden al ambtelijk een expert advies 
uitgebracht. In het PHO Wonen ZK + IJmond zal de terugkoppeling vanuit de MRA impuls 
Verstedelijking verder plaatsvinden.


